
Evaluatie jaarwisseling 

Vragen van de SGP aan de ChristenUnie

SGP: Wij vinden nu niet passend om een discussie in deze omstandigheden te voeren over een 
vuurwerkshow. Er is een virus wat aan veel mensen het leven kost, veel mensen ernstig ziek maakt 
en de maatschappij ontwricht. Hopelijk is de CU dit met ons eens?

De SGP is voor 1 vuurwerkvrije zone namelijk heel Nederland. Als de CU in Barneveld willen 
beginnen zullen we dit steunen.

ChristenUnie: De interruptie die de SGP plaatst, heeft drie punten in zich waar we op in willen gaan.

1. Het is nu niet passend om een discussie te voeren over een vuurwerkshow.
2. Is de ChristenUnie het met ons eens dat de situatie met Corona ernstig is?
3. Inhoudelijk: De SGP is er voor dat heel Nederland een vuurwerkvrije zone wordt en als de 

ChristenUnie daarmee wil beginnen zal de SGP dat steunen.

 De reactie op deze punten zien we als volgt:

1. Er zijn meerdere momenten geweest waarop de SGP ingestemd heeft met agendering van dit 
punt. Tijdens de raadsvergadering van 18 maart heeft de partij ingestemd. Vervolgens heeft 
de agendacommissie besloten dit voor de commissie te agenderen. Echter, tijdens de 
commissievergadering kunnen partijen altijd het voorstel doen om de agenda te veranderen. 
In deze situatie had dat per mail gemoeten. Een dergelijk voorstel heeft de SGP niet gedaan. 
Deze interruptie verbaast ons dan ook. 

We zijn het ook niet eens met dit punt. Het gaat hier namelijk niet om het organiseren van een 
feest. Het gaat hier om het nadenken over hoe we in de gemeente omgaan met vuurwerk. 
Daarbij moet de afweging gemaakt worden tussen het oplossen van de problemen die 
ontstaan door vuurwerk enerzijds en het grote genot dat mensen er aan beleven anderzijds.

Op dit moment is er inderdaad een bijzondere crisissituatie. Wij zijn echter van mening dat we 
niet moeten onderschatten hoe groot de impact van corona op onze samenleving zal zijn 
nadat de medische crisis voorbij is. We denken dan bijvoorbeeld aan toenemende 
werkloosheid, wachtlijsten in de zorg en een toenemende vraag aan jeugdzorg en 
maatschappelijk werk. Voor ons ambtelijk apparaat en het college kan dit ook de nodige 
uitdaging betekenen naast de zaken die nu doorgeschoven worden, zoals bijvoorbeeld de 
winddialoog en het proces om te komen tot de governancestructuur voor de Foodvalley. 
Nadat de corona luwt zullen er dus genoeg onderwerpen zijn die de nodige aandacht 
verdienen. Daarom is het goed om onderwerpen die we wel nu kunnen behandelen ook nu te 
behandelen.

2. De ChristenUnie erkent dat de Coronacrisis een ernstige crisis is waarvan de impact nu al 
groot is en we weten nog niet hoe groot die zal worden.

3. Het standpunt van de SGP was ons bekend. Wij zijn het niet helemaal met uw standpunt 
eens, maar gaan wel een stuk die kant op als we kijken naar vuurwerkvrije zones. Het is goed 
te vernemen dat u ons steunt als het gaat om de uitbreiding van het aantal vuurwerkvrije 
zones.


